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To:

JE ECrivm.nl]
From: 5.1.2e

Sent: Wed 9/2/2020 8:38:52 AM

Subject: RE: Kamervraag onderzoek verpleeghuizen

Received: Wed 9/2/2020 8:38:52 AM

De resultaten van dit onderzoek zijn gisteren bekend gemaakt. Het OMT heeft advies uitgebracht over de

aanbevelingen van de onderzoekers en het kabinet heeft het OMT-advies overgenomen.

(hierbij kan verwezen worden naar het OMT-advies van 27 augustus en de kamerbrief en persconferentie van

gisteren).
In dit onderzoek is geen aandacht besteed aan ventilatie; het onderzoek is in april 2020 gestart en de hoofdvraag
was wat bij de rol is van personen zonder (herkenbare) klachten bij een coronavirusuitbraak in een verpleeghuis,
zie https: //www.vumc.nl/nieuws/nieuwsdetail/bij-nieuwe-corona-uitbraak-in-verpleeghuis-is-snelle-diagnose-

essentieel.htm

Groeten,

trom: NERC EXE cr

Sent: woensdag 2 september 2020 10:13

To: SEE iv.

Subject: Kamervraag onderzoek verpleeghuizen

Ik ben bezig met het beantwoorden van enkele Kamervragen over ventilatie. Een van de vragen is:

“Wat is de stand van zaken van het onderzoek van het Amsterdam UMC en enkele GGD-en naar de verspreiding
van het virus in verpleeghuizen? Wordt bij dat onderzoek ook gekeken naar de rol van ventilatie en recirculatie in

verpleeghuizen? Zo nee, waarom niet?”

BE en ik zijn hier niet van op de hoogte. Weet jij hier meer over? Of weet je wie hierover iets zou kunnen weten?

Groet REL


